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《七年级上册英语作文三篇（带中文）》

英语是一门全球通用的语言，它不仅是沟通的桥梁，更是文化的载体。在初中阶段，
大家要开始学习写英语作文，这
里给大家整理了三篇七年级上册英语作文，供大家学习。

七年级上册英语作文1：我的英语老师

My English teacher, Ms. Wang, is a shining star in our school. With her warm smile and
patient nature, she guides us through the world of English. She uses creative methods,
like role-playing and songs, which make learning a joy. Ms. Wang believes in us and
pushes us to do our best. Her enthusiasm for teaching is contagious, and her classes are
always lively and engaging. I feel lucky to have a teacher who not only teaches English
but also inspires us to love learning.

我的英语老师，王老师，是我们学校的一颗璀璨之星。她温暖的微笑和耐心的性格引
导我们走进英语的世界。她运用创新的方法，如角色扮演和歌曲，让学习变得愉快。
王老师相信我们，并推动我们做到最好。她对教学的热情是有感染力的，她的课堂总
是生动而吸引人。我感到很幸运，因为我有一位不仅教英语，还激励我们热爱学习的
老师。

七年级上册英语作文2：我的妈妈

My mother is the most important person in my life. She is not only my mom but also my
best friend. I love her so much. She takes care of me every day. She helps me with my
homework and teaches me many things. She is very kind and patient. She always listens
to me when I have a problem. I want to be like her when I grow up. I love my mother
very much.

我的妈妈是我生命中最重要的人。她不仅是我的妈妈，还是我最好的朋友。我非常爱
她。她每天都在照顾我。她帮我做作业，教我很多东西。她非常善良和耐心。每当我
有问题时，她总是倾听。当我长大后，我想成为像她一样的人。我非常爱我的妈妈。

七年级上册英语作文3：我的朋友

Tom is my best friend. We met in primary school and have been close ever since. He is
very funny and always makes me laugh. We both enjoy playing basketball and video
games. Tom is also very smart and helpful. He often helps me with my homework. I'm
lucky to have a friend like him. I know that I can always count on him.

汤姆是我最好的朋友。我们小学就认识了，并且从那时起关系就很好。他非常有趣，
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总是让我笑。我们都喜欢打篮球和玩电子游戏。汤姆也很聪明，乐于助人。他经常帮
我做作业。我很幸运能有他这样的朋友。我知道我总是可以依赖他。
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